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§ 2  

Svar på medborgarförslag 

Beslut 

Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens utlåtande. 
 

Ärendet 

Ett medborgarförslag inkom i april 2014 om att anlägga ett 

utomhusgym i Hjorthagen. 

 

Förvaltningen instämmer med förslagsställaren om att 

Hjorthagen är en lämplig plats för ett utomhusgym.  

 

Stadsdelsnämnden har redan valt att uppmärksamma tidigare 

inkomna synpunkter om gym i Hjorthagen genom att ta med 

anläggandet av ett sådant i sin verksamhetsplan för 2014. 

Gymmet beräknas vara klart under juni månad. 

 
Ärendets beredning 

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 maj 2014. Dnr 2014-250-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten 

Jaime Barrios (V) anmälde ett särskilt uttalande. Vice 

ordförande Stefan Nilsson m.fl. (MP) anslöt sig till uttalandet. 

 

Det är positivt att förvaltningen påbörjat iordningsställandet av 

ett utomhusgym i Hjorthagen.  Utomhusgym gör folkhälsan 

bättre, bidrar till träning i det fria, utan att tära på ekonomin hos 

utövaren. Ett utomhusgym är tillgängligt och kan nyttjas av folk 

i alla åldrar, men också av folk med fysiska och psykiska 

funktionsnedsättningar. 

 

 

 

 


